
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 11. februar 2021

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Samrådsspørgsmål AQ
Hvor lang en sagsbehandlingstid, mener ministeren, er rimelig, fra at en sag anmeldes til
Kemikalieinspektionen og til, at Kemikalieinspektionen har sikret sig, at et ulovligt produkt
er trukket tilbage fra markedet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Eva Kjer Hansen (V) og Anni Matthiesen (V).

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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